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Výroční zpráva za rok 2022 
Společnosti Jízdy králů Vlčnov 
 
Výroční zpráva je zpracována za období od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022. 
 
Věříme, že se nám společně daří naplňovat hlavní cíle Společnosti jízdy králů, tedy přispívat svou 
činností a konkrétními aktivitami k uchování jízdy králů ve Vlčnově, podporovat oblékání a 
pořizování krojů a vyvíjet publikační činnost, zejména se zaměřením na jízdu králů, její historii a 
tradiční lidovou kulturu v obci. 
 
K 31. 12. 2022 měla společnost 131 členů. 
 
Podpora jízdy králů a spolkové činnosti  ve Vlčnově 
Krojový ples s představením krále se kvůli „covidovým“ omezením konal 23. dubna. Josef Kužela a 
předseda Jan Pijáček  předali při slavnostním defilé děvčatům květiny. 
Jízda králů se jela 30. května. Doprovodný program byl menší a dominantní prostor dostaly 
domácí soubory v neděli  v Amfiteátru V Jamě, krojovaný průvod se nekonal. Domluvila se mládež 
dvou ročníků 2003 a 2004. SJK se tradičně zapojila do nácviku Předání vlády králů a organizaci 
průvodu legrútů a družic z kostela  na obecní úřad, focení  před kostelem a finančně podpořila 
rodiče krále. 
Společnost podporuje dlouhodobě činnost Mužského sboru Vlčnov zapůjčením bezplatně 
krojových součástí členům sboru a zaplacením žehlení krojových košil. 
 
Publikační činnost 
Společnost vydala malý stolní propagační kalendář  na rok 2023 s fotografiemi ročníků a krále 
jízdy králů 2022, které zachytí nejdůležitější okamžiky od plesu, přes velikonoční obchůzku až po 
samotnou jízdu králů. 
 
Projekt „Pamětníci pro budoucnost jízdy králů “ 
Podařilo se realizovat projekt Pamětníci pro budoucnost jízdy králů III, který podpořilo Ministerstvo 
kultury ČR. V jeho rámci byl natočen rozhovor s králem roku 1955 Antonínem Mošťkem a návod na 
uložení a správné oblékání mužského kroje se zřetelem na legrútský kroj, praní a žehlení mužské 
košile a výrobu drobných součástí.  Komentář namluvila a rozhovor vedla Miroslava Vráblíková. 
Natočení a zpracování videí provedla firma Rajchman.  Návodná videa jsou volně přístupná na 
YouTube na kanále SJK Pamětníci pro budoucnost. 
V září jsme podali žádost o grand MK na pokračování projektu v roce 2023. 
 
Stěhování skladu 
Z důvodu rekonstrukce vnitřních prostor budovy KSK bylo nutné vystěhovat sklad materiálu a 
archiv.  Protože rekonstrukce vnitřních prostor ještě nebyla dokončena, sklad se zatím nestěhoval. 
 
Hospodaření 
V roce 2022 byl výsledek hospodaření v mínusu, protože se nepodařilo dobře nastavit cenu 
kalendáře. Členové výboru vykonávají svoji práci bez nároku na mzdu a neúčtují si ani služební 
cesty. 
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Výdaje:  

Nákup krojových součástí 12 600,00 

Žehlení krojů 5 250,00 

Tisk kalendáře 63 840,00 

Audiovizuální záznamy 69 000,00 

Dar královské rodině 10 328,00 

Nákup materiálu 2 820,00 

Občerstvení členské schůze 7 883,00 

Mzdy OON 5 500,00 

Doména, Malovaný kraj 3 053,00 

Poplatky banky 774,00 

Poštovné 1 095,00 

Celkem 182 143,00 

  

Příjmy:  

Členské příspěvky 9 900,00 

Prodej kalendáře 84 500,00 

Dary na kroje 12 200,00 

Dotace Ministerstva kultury 36 000,00 

Celkem 142 600,00 

Rozdíl - 39 543,00 

  

Zůstatek z roku 2021 232 806,07 

Zůstatek 31. 12. 2022 193 263,07 

 
Revizní zpráva 

Kontrolovány byly doklady zaslané elektronicky. Peněžní deník, pokladní kniha příjem a výdej, 
výpisy z účtu, kniha pohledávek,  rekapitulace mezd. V roce 2022 bylo vydáno  30 příjmových a  13 
výdajových  dokladů. Bylo vystaveno  17  faktur v  celkové výši  67 800,- Kč.. Dvě z těchto faktur v 
celkové výši 14 000,- Kč nebyly k 31. 12. 2022 uhrazeny. Byly uzavřeny  a vyplaceny 3 dohody o 
provedení práce. 
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Stav hotovosti k 31.12.2022  je         118,--    Kč 
Stav na účtu   k  31.12.2022  je      193 145,60  Kč 
 
Ve vedení účetních záznamů  nebyly shledány žádné závady. 
Z důvodů rekonstrukce budovy  KSK musel být vystěhován sklad za bývalou kanceláří. Majetek 
společnosti je uložen na několika místech, nebylo možno  provádět jeho kontrolu. 
Při uskladňování materiálu bude proveden podrobný soupis a tím i  dodatečná revize. 
 
Revizní zprávu vypracovala Marie Schubertová. 
 
 
Výroční zpráva byla schválena na členské schůzi dne 16. 4. 2023 
 
 
Jan Pijáček v. r., 
předseda Společnosti Jízdy králů, z. s. 
 


